
Zápis ze zasedání OSADNÍHO VÝBORU PETROVICE
28.3.2024 od 19:00 v budově OV Petrovice

Účast: Ladislav Peterka, Ing. Monika Majerová, JUDr. Jaroslav Krejči, Bc. Jana
Jančurová, Zdenek Folejtar, Václav Kameník

Omluvena : Ing. Marcela SibIIková.

1. Předseda uvítal přítomné zástupce OV, seznámil je s programem zasedání.

2. Jako první bod k projednáni bylo seznámení s výsledky zasedání ROV a informovat o
přiděleni patrona mIstní části - M.Hendrycha (místostarosty města). V rámci zasedání
ROV byla panem ředitelem Fialou nabídnuta pomoc žáků ZŠ Hradská v rámci dne země l
úklid veřejných prostor od odpadků.
VÝSTUP : Členové OV prověří veřejné plochy v rámci obce a informují předsedu OV.

3. Předseda informoval o postupu plánovaných investic na rok 2024. Kde dal nahlédnout
všem členům OV do pd na spojovací cestu/stezku mezi spodní částí a horní částí
Petrovic. Zde předseda odeslal paní Hložkové a panu Machkovi dop|ňujÍcÍ požadavky v
rámci této investice. (Doplněni o lavičku a koš. Vzetí v potaz, že v rámci PD není řešeno
osazení značek. A informoval o vjezdu v místě napojení.)

4. Dále všechny členy seznámil s výsledky schůzky s p. P. Machkem (starosta města) a p.
M.Hendrychem (místostarosta města). Za účelem projednání možnosti rekonstrukce
budovy OV a výstavby altánu na návsi. Kde OV dostal za úkol předat své požadavky na
tyto investice.

OV navrhuje:
V rámci rekonstrukce budovy OV prověřit možnost zatIžení stropů v návaznosti na možné
budoucí zatÍžení.(vestavbou do půdních prostor) .
Kompletní rekonstrukci soc. hyg. zázemí (WC a kuchyňka)
S tím spojena rek. vnitřního vodovodu a kanalizace.
Rekonstrukci vytápěni a v případě potřeby i komínů.
Rekonstrukce el.rozvodů.
Vestavbu vzduchotechniky v rámci výčepu/klubovny SDH.
Rekonstrukci výčepu.
Rekonstrukci podlahových krytin.
Opravy omítek a jejich sanace.
Provedení odvodu děště, vod od budovy OV a v rámci toho případně vyřešit hydr. izolaci.
Dále NAVRHUJEME DEMONTÁŽ oplocení budovy OV , které již nemá opodstatnění a
nedává smysl (ani v rámci potřebné údržby, tak ani ve funkčnosti)

V rámci výstavby altánu na návsi navrhujeme multifunkční stavbu, která by mohla fungovat
jako zázemí při kulturních akcích v rámci obce (např. vánoční nadílka apod. ), dále jako



zázemí pro turisty nebo k setkávání občanů. Měla by být kruhového/osmiúhe|nÍkového
půdorysu. O velikosti cca. 7m v pr. Pokud možno v bezbariérovém provedeni vstupu.
V rámci vybavení by měl být přívod el.energie. Případně možnost nabIjeni elektrokol.

OV by tuto možnost rád přednesl v rámci veřejné schůze OV, aby zjistil zájem občanů.

5. Předseda informoval o výrobě vývěsky, která bude v následujÍcÍch dnech umístěna na
spodní část Petrovic. ------- SCHVÁLENO .

6. Předseda informoval o probíhajÍcÍch pracích na výkupu l směně pozemků ohledně
váhy na návsi a kapličky sv. Antonina.

Zapsal : Ladislav Peterka

Ověřil : JUDr. jaroslav Krejčí


